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Hoi ERE en ERE

Ik zal wat inplannen met B&B&3 Woensdag spreek ik in ieder geval telefonisch. We maken dan een afspraak voor een andere

casus. Ik zal de stand van zaken dan even doorgeven aan !

Groeten,

5120]

Van:

Verzonden: maandag 21 oktober 2019 16:48

CC:

Onderwerp: RE: Verzoek standpunt vlekkenplan Brakel

Hallo

Bedankt voor de terugkoppeling. Inderdaad goed om B BEN dan te betrekken. @ 512e | plan jij wat in?

Misschien goed om (gemeente Zaltbommel) te berichten dat een evt bestuurlijk overleg nog even op zich laat wachten, in

afwachting van de interne afstemming. Spreek Jij nog,BEA

Met vriendelijke groet,

Procesregisseur SteenGoed Benutten regio Rivierenland

026 | sms of whatsa

linkedin. com/ir 5.1.2e

werkdagen: maandag | dinsdag | woensdag | donderdag | vrijdag

SE gelderland.nl | www.gelderland.nl<http://www.gelderland.nl/>
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Van: BEEMzeideriend.n>
Verzonden: maandag 21 oktober 2019 16:37

@gelderland.nl>; EO 5120  GESGGGENMEN
©gelderland.nl>

CE 3.1.2e BEJGzelderland.nl>
Onderwerp: RE: Verzoek standpunt vlekkenplan Brakel

Hallo

Peter Drenth gaf in het P beraad vandaag aan dat we ons als provincie intern goed moeten organiseren op deze casus. Er speelt het

nodige in de politiek in Zaltbommel rond de MFA. En Peter wil voorkomen dat we vanuit de ene sector iets adviseren als provincie, dat

vervolgens gebruikt wordt in een andere sector/ op ander thema. Heel concreet gaf hij aan dat er in de buurt van de MFA een

geitenhouderij zou liggen waarover veel gedoe is geweest. Hij adviseerde om in ieder geval collega hier te betrekken.

Wie van ons pakt dit op? Doet dit vanuit Ruimte?

44341859 0010

A



De verdere routing vond Peter okay. Maar hij waarschuwt dus dat dit een lastige casus is waarin we ons goed en breed moeten

organiseren.

Groet ERE
Van: B 5120 |G gelderland.n! EREN zei derland.nl>>
Verzonden: maandags 21 oktober 2019 11:23

Aan: BEM:gelderland.nl= @gelderland.nl>>; 5.1.2e

< (@gelderland.nl<mailto @gelderland.nl>>

Onderwerp: RE: Verzoek standpunt vlekkenplan Brakel

GoedemorgenBE.

Fijn! Ik heb niets meer vernomen dan de gemeente, behalve dat ze benieuwd zijn naar de uitkomst en of wij het initiatiefnemen tot het

plannen van een bestuurlijk overleg.

Ik hoor graag wat er uit komt!

Met vriendelijke groet,

Procesregisseur SteenGoed Benutten regio Rivierenland

Wij 512e | | sms of whatsapp 06 BE @ zelderland.nl<mailto EEG gelderland.nl> |
www.gelderland.nl=http://www.gelderland.nl/>
linkedin. com/iT |wite
werkdagen: maandag | dinsdag |woensdag | donderdag | vrijdag
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Van: EEN:gelderland.nl<mailto BEREN @ zeiderland.nl>>
Verzonden: maandag 21 oktober 2019 10:59

Aan:

STEEgelderland.nl<mailto à 512  QNelderland.nl>>;

@@ gelderland.nl<maulto: ‚gelderland.nl>>

Onderwerp: FW: Verzoek standpunt vlekkenplan Brakel

Goedemorgen enBEN
Ik heb straks P beraad om 13.15 bij Peter Drenth waar we 0.4. het Vlekkenplan Brakel bespreken. Is er intussen nog iets nieuws te

melden of tussentijds wat gebeurt wat relevant is te melden? Zo ja, dan hoor ik dat graag.

Bedankt, srt

Van: BE@ zelderland.nl<mailto BEN @gelderland.nl>>
Verzonden: dinsdag 8 oktober 2019 13:53

BBE:RE zt en REzet me."
SAE 6 zaltbommel.nl>>
ee "pe‘gelderland.nl>>;

@gelderland.nl>=>
0010



Onderwerp: Verzoek standpunt vlekkenplan Brakel

Goedemiddag en BE.

Op 10 september spraken wij elkaar over kern Brakel. Jullie hebben de provincie gevraagd om een (gelaagd) standpunt over het

vlekkenplan voor Brakel, zowel over de beoogde locatie voor de Multifunctionele Accommodatie als over een potentiele

woningbouwlocatie. Dit verzoek raakt meerdere provinciale belangen en vraagt om een integrale afweging. Graag bericht ik jullie over

dit proces naar een standpunt toe.

Afgelopen maandag hebben wij het verzoek en onze ambtelijke gedachten hierover met gedeputeerde Peter Kerris (Wonen, Ruimte,

SteenGoed) besproken. Dit willen we ook graag nog met gedeputeerde Peter Drenth (0.a. Nieuwe Hollandse Waterlinie) doen. Dit zal,
ivm het herfstreces, op 21 oktober plaatsvinden. Ons voorstel is om, indien Peter Drenth dit voorstel ook volgt, hierna een bestuurlijk

overleg te plannen om het verzoek en ons standpunt met jullie college (ofverantwoordelijk wethouder(s)) te bespreken.

Hopende jullie hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

Procesregisseur SteenGoed Benutten regio Rivierenland

Wid 512e | [sms of whatsapp 06 | 512e | BEG gelderiand.nl<mailto |

www.gelderland.nl=<http://www.gelderland.nl/>=

linkedin. com/ | witte EE
werkdagen: maandag | dinsdag | woensdag | donderdag | vrijdag

@gelderland.nl> |
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Ben je eigenaar van een leegstaand gebouw of zoek je voor jouw idee een geschikte locatie? Ontmoet elkaar op het SteenGoed

Transformatieplein<https://wonenenruimte. gelderland.nl/steengoedtransformatiepleim/default.aspx>!

44341859 0010


